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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 8/2023
Město Pečky

datum: 20. 12. 2023, čas: 17:30 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:

(19) Mgr. Alena Švejnohová, Tomáš Vodička, Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová,
Jaroslav Železný, Zdeněk Fejfar, Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička, Ing. Petr Dürr,
Milan Pečenka, Pavel Sedláček, Ladislav Kejda, Václav Drška, Ivana Trčková, Ing.
Hana Kuprová, Lenka Třísková, Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Ing. Karel
Krištoufek

Omluveni: (2) Jiří Katrnoška, Milan Urban
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Předsedající: Milan Paluska

Přítomno je 19 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 20.12.2023 v 17:36:48

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:36:54 (zvuk. záznam 0:00:00 - 0:03:05)
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Návrhová komise: Ivana Trčková, Mgr. Alena Švejnohová, Pavel Sedláček, Lubomír
Metelák, Ladislav Kejda

Mandátová a volební komise:  
Ověřovatelé: Ing. Hana Kuprová, Šárka Horynová

Diskuze zahájena v 17:36:54
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
Hlasování

pro:
(19) Ing. Petr Dürr, Tomáš Růžička, Václav Drška, Jaroslav Železný, Ing. Hana Kuprová, Bc. Iveta Dvořáková,
Tomáš Vodička, Milan Pečenka, Mgr. Alena Švejnohová, Milan Paluska, Šárka Horynová, Lenka Třísková,
Pavel Sedláček, Ing. Martin Jedlička, Zdeněk Fejfar, Ivana Trčková, Ladislav Kejda, Ing. Karel Krištoufek,
Lubomír Metelák

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:03

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Milan Paluska



2 / 15

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:40:08 (zvuk. záznam 0:03:10 - 0:20:26)
Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. Informace vedení města o aktuální situaci ve městě
4. Probíhající investiční akce ve městě
5. Zpráva o činnosti Městské policie v Pečkách
6. Plnění rozpočtu k 31.10.2023
7. Zápisy z jednání Finančního výboru
8. Informace o stanovení ceny vodného a stočného v roce 2024
9. Nová právní úprava v oblasti odměňování členů zastupitelstev
10. Rozpočtová opatření č. 11/2023
11. Střednědobý výhled rozpočtu
12. Rozpočet 2024
13. Převod vodohospodářské infrastruktury do majetku města
14. Úpravna vody Pečky, zdroj Tatce - Dodatek č. 1 ke SoD uzavřené dne 30.06.2022, číslo
objednatele 843
15. Strategie BESIP 2023-2030 města Pečky
16. Kontrola plnění usnesení
17. Dotazy a připomínky občanů
18. Různé, diskuse, závěr

Diskuze zahájena v 17:40:08
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Mgr. Alena Švejnohová, Tomáš Vodička, Zdeněk Fejfar
V 17:56:25 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "T. Vodička") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami /bez doplňujících bodů
č. 21, 22, 23/:
- aktualizace bodu č. 10 - Rozpočtová opatření č. 11/2023
- doplňuje se bod č. 19 - Smlouva s firmou NEVAJGLUJ a.s. o úhradě nákladů na úklid a nakládání
s odpady tabákových výrobků
- doplňuje se bod č. 20 - Zápis z jednání Kontrolního výboru

Hlasování
pro: (5) Mgr. Alena Švejnohová, Šárka Horynová, Tomáš Vodička, Jaroslav Železný, Václav Drška
proti (1) Milan Pečenka

zdržel se:
(13) Ing. Hana Kuprová, Ing. Karel Krištoufek, Zdeněk Fejfar, Bc. Iveta Dvořáková, Milan Paluska, Ing. Martin
Jedlička, Ivana Trčková, Ing. Petr Dürr, Pavel Sedláček, Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Lenka Třísková,
Ladislav Kejda

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 17:57:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky.
s těmito změnami:
- aktualizace bodu č. 10 - Rozpočtová opatření č. 11/2023
- doplňuje se bod č. 19 - Smlouva s firmou NEVAJGLUJ a.s. o úhradě nákladů na úklid a nakládání
s odpady tabákových výrobků
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- doplňuje se bod č. 20 - Zápis z jednání Kontrolního výboru
- doplňuje se bod č. 21 - Dodatek č. 1 k Dohodě o spolupráci s firmou General Property X s.r.o.
- doplňuje se bod č. 22 - Dohoda o spolupráci s fy. PALMA development s.r.o., Poděbrady
- doplňuje se bod č. 23 - Odkoupení pozemků od fy. PALMA development s.r.o., Poděbrady

Hlasování

pro:
(13) Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Ing. Karel Krištoufek, Milan Paluska, Ing. Petr Dürr, Ing. Hana
Kuprová, Pavel Sedláček, Ivana Trčková, Lenka Třísková, Zdeněk Fejfar, Ladislav Kejda, Milan Pečenka, Ing.
Martin Jedlička

proti (3) Tomáš Vodička, Mgr. Alena Švejnohová, Jaroslav Železný
zdržel se: (3) Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová, Václav Drška
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-56-8/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (20. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:57:24

3. Informace vedení města o aktuální situaci ve městě (bod číslo 3)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:57:29 (zvuk. záznam 0:20:31 - 0:31:21)
Důvodová zpráva:
- informace o schválení rozpočtu DSO Pečecký region na rok 2024 a návrhu Střednědobého výhledu
rozpočtu na rok 2025 - 2026, návrh rozpočtu DSO Pečecký region na rok 2024 a návrh
Střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2025 - 2026 byl zveřejněn na webových stránkách
jednotlivých obcí DSO, schvalování proběhlo dne 7.12.2023
- ve dnech 20.11. - 21.11.2023 se uskutečnilo dílčí přezkoumání hospodaření města za rok 2023
Krajským úřadem Středočeského kraje, odbor kontroly, při přezkoumání hospodaření územního
celku nebyly zjištěny chyby a nedostatky
- termíny zasedání ZM v roce 2024 - 21.2.2024, 24.4.2024, 19.6.2024, 11.9.2024, 13.11.2024,
18.12.2024
Diskuze zahájena v 17:57:29
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička, Zdeněk Fejfar
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 3 - Informace vedení města o aktuální
situaci ve městě na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:08:19

4. Probíhající investiční akce ve městě (bod číslo 4)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:08:24 (zvuk. záznam 0:31:26 - 0:52:51)
Důvodová zpráva:
Předkládáme na vědomí tabulku investičních akcí.
Diskuze zahájena v 18:08:24
K tomuto bodu se vyjádřili: Zdeněk Fejfar, Mgr. Alena Švejnohová, Milan Paluska, Ing. Karel
Krištoufek, Bc. Iveta Dvořáková, Tomáš Vodička
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 4 - Probíhající investiční akce ve městě
na vědomí.
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:29:49

5. Zpráva o činnosti Městské policie v Pečkách (bod číslo 5)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:54 (zvuk. záznam 0:52:56 - 0:56:43)
Důvodová zpráva:
Činnost Městské policie Pečky - svodka za období od 1.1.2023 - 12.12.2023.
Diskuze zahájena v 18:29:54
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 5 - Zpráva o činnosti Městské policie v
Pečkách na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:41

6. Plnění rozpočtu k 31.10.2023 (bod číslo 6)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:45 (zvuk. záznam 0:56:47 - 0:57:31)
Důvodová zpráva:
Předkládáme na vědomí informace o plnění rozpočtu k 31.10.2023.
Diskuze zahájena v 18:33:45
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 6 - Plnění rozpočtu k 31.10.2023 na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:34:29

7. Zápisy z jednání Finančního výboru (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Karel Krištoufek
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:34:34 (zvuk. záznam 0:57:36 - 1:03:32)
Důvodová zpráva:
Předseda Finančního výboru Ing. Karel Krištoufek předkládá zápisy z jednání Finančního výboru ze
dne 23.11.2023 a 30.11.2023.
Diskuze zahájena v 18:34:34
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Karel Krištoufek, Milan Paluska
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 7 - Zápisy z jednání Finančního výboru
na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:40:30

8. Informace o stanovení ceny vodného a stočného v roce 2024
(bod číslo 8)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:40:35 (zvuk. záznam 1:03:37 - 1:04:33)
Důvodová zpráva:
Oznámení ceny vodného a stočného v roce 2024.
Výše vodného a stočného byla projednána a schválena na Valné hromadě Pečeckých služeb, s.r.o.
Pečky dne 18.12.2023.
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Diskuze zahájena v 18:40:35
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 8 - Informace o stanovení ceny vodného
a stočného v roce 2024 na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:41:31

9. Nová právní úprava v oblasti odměňování členů zastupitelstev
(bod číslo 9)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:41:36 (zvuk. záznam 1:04:38 - 1:24:14)
Důvodová zpráva:
Rada města na svém zasedání dne 11.12.2023 doporučuje ZM zvýšit stávající odměny neuvolněných
členů ZM o 19% s účinností od 1.1.2024. 
Diskuze zahájena v 18:41:36
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička, Ing. Hana Kuprová, Ing. Martin Jedlička,
Ing. Karel Krištoufek
V 19:01:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje zvýšit stávající odměny neuvolněných členů ZM o 19% s účinností
od 1.1.2024. Na vlastní žádost pana █████████████████ není stanovena žádná odměna za
výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva.

Hlasování
pro: (12) Ing. Petr Dürr, Ladislav Kejda, Ing. Karel Krištoufek, Pavel Sedláček, Ing. Martin Jedlička, Milan

Pečenka, Ing. Hana Kuprová, Tomáš Růžička, Ivana Trčková, Milan Paluska, Zdeněk Fejfar, Lubomír Metelák
proti (0)

zdržel se: (6) Tomáš Vodička, Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová, Mgr. Alena Švejnohová, Jaroslav Železný, Václav
Drška

nehlasoval: (1) Lenka Třísková

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-8/23
zodpovídá: Milan Paluska
termín: 31. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:01:12
V 19:02:56 odešla Lenka Třísková, přítomno 18 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(18) Mgr. Alena Švejnohová, Tomáš Vodička, Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová,
Jaroslav Železný, Zdeněk Fejfar, Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička, Ing. Petr Dürr,
Milan Pečenka, Pavel Sedláček, Ladislav Kejda, Václav Drška, Ivana Trčková, Ing. Hana
Kuprová, Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Ing. Karel Krištoufek

Omluveni: (2) Jiří Katrnoška, Milan Urban
Nepřítomni: (1) Lenka Třísková

10. Rozpočtová opatření č. 11/2023 (bod číslo 10)
Předkladatel: Milan Paluska



6 / 15

Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:03:20 (zvuk. záznam 1:26:22 - 1:27:18)
Důvodová zpráva:
RM doporučuje ZM schválit rozpočtová opatření č. 11/2023, rozpočtová opatření obsahují převážně
"srovnání" rozpočtu se skutečnou výší přijatých dotací v roce 2023. Předkládáme aktualizované
rozpočtové opatření č. 11/2023 z důvodu přijetí dotace JPO II.
Diskuze zahájena v 19:03:20
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
V 19:04:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtová opatření č. 11/2023.

Hlasování

pro:
(18) Tomáš Vodička, Václav Drška, Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička, Ing. Karel Krištoufek, Tomáš
Růžička, Ing. Hana Kuprová, Pavel Sedláček, Šárka Horynová, Ivana Trčková, Zdeněk Fejfar, Lubomír
Metelák, Mgr. Alena Švejnohová, Ladislav Kejda, Milan Pečenka, Bc. Iveta Dvořáková, Ing. Petr Dürr,
Jaroslav Železný

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-58-8/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (20. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:04:16

11. Střednědobý výhled rozpočtu (bod číslo 11)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:04:24 (zvuk. záznam 1:27:26 - 1:31:32)
Důvodová zpráva:
Finanční výbor a RM doporučují ZM schválit střednědobý výhled rozpočtu na období 2024 -2026 - viz
příloha. Střednědobý výhled rozpočtu sestavuje město v souladu se zákonem 250/2000 Sb., tento
výhled nahrazuje výhled, který byl schválen 14.12.2022. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu
byl před projednáváním v ZM zveřejněn v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. a k dnešnímu dni
nebyly doručeny žádné připomínky. 
Diskuze zahájena v 19:04:24
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Ing. Karel Krištoufek
V 19:08:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtový výhled na období 2024 - 2026.

Hlasování

pro:
(16) Šárka Horynová, Ing. Hana Kuprová, Ing. Petr Dürr, Václav Drška, Lubomír Metelák, Ivana Trčková,
Milan Pečenka, Tomáš Růžička, Pavel Sedláček, Ing. Martin Jedlička, Ing. Karel Krištoufek, Zdeněk Fejfar,
Ladislav Kejda, Bc. Iveta Dvořáková, Milan Paluska, Mgr. Alena Švejnohová

proti (0)
zdržel se: (2) Tomáš Vodička, Jaroslav Železný
nehlasoval: (0)



7 / 15

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-59-8/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (20. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:08:30

12. Rozpočet 2024 (bod číslo 12)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:08:35 (zvuk. záznam 1:31:37 - 2:33:14)
Důvodová zpráva:
Finanční výbor a RM návrh doporučují ZM schválit rozpočet na rok 2024. Rozpočet města na rok
2024 je sestaven jako schodkový, schodek ve výši 78 mil. Kč bude kryt použitím prostředků
předchozích let.
příjmy:             164 843 000 Kč
výdaje:             242 843 000 Kč
financování:       78 000 000 Kč
Návrh rozpočtu byl zveřejněn v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., k dnešnímu dni nebyly
doručeny žádné připomínky.
Diskuze zahájena v 19:08:35
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Ing. Karel Krištoufek, Václav Drška, Tomáš Vodička, Mgr.
Alena Švejnohová, Zdeněk Fejfar, Bc. Iveta Dvořáková, Ing. Hana Kuprová
V 20:09:08 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "T. Vodička") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města na rok 2024 dle předloženého návrhu doplněný o
dvě výdajové položky - participativní rozpočet s částkou 300.000,-Kč a kniha o F. Wagnerovi s
částkou 200.000,-Kč. 
příjmy celkem                    164 843 000 Kč
výdaje celkem                    243 343 000 Kč
financování (schodek)          78 500 000 Kč

Hlasování
pro: (5) Tomáš Vodička, Mgr. Alena Švejnohová, Jaroslav Železný, Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová
proti (4) Ing. Martin Jedlička, Ing. Karel Krištoufek, Milan Paluska, Zdeněk Fejfar

zdržel se: (9) Tomáš Růžička, Ing. Hana Kuprová, Pavel Sedláček, Ing. Petr Dürr, Milan Pečenka, Ivana Trčková, Ladislav
Kejda, Václav Drška, Lubomír Metelák

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 20:09:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města na rok 2024. Rozpočet je sestaven jako schodkový,
schodek bude kryt použitím prostředků předchozích období.
příjmy celkem                       164 843 000 Kč
výdaje celkem                       242 843 000 Kč
financování (schodek)             78 000 000 Kč
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Hlasování

pro:
(16) Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Ing. Petr Dürr, Ing. Martin Jedlička, Zdeněk Fejfar, Milan Pečenka,
Ing. Karel Krištoufek, Pavel Sedláček, Milan Paluska, Ladislav Kejda, Mgr. Alena Švejnohová, Ivana Trčková,
Václav Drška, Ing. Hana Kuprová, Šárka Horynová, Bc. Iveta Dvořáková

proti (0)
zdržel se: (2) Jaroslav Železný, Tomáš Vodička
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-60-8/23
zodpovídá: Marcela Bahníková
termín: 3. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:10:12

13. Převod vodohospodářské infrastruktury do majetku města (bod
číslo 13)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:10:22 (zvuk. záznam 2:33:24 - 2:41:18)
Důvodová zpráva:
ZM dne 14.12.2022 schválilo v souvislosti s žádostí o dotaci na výstavbu úpravny vody prohlášení o
převodu veškerého majetku ve složce pitná voda ve  vlastnictví společnosti Pečecké služby s.r.o. do
vlastnictví města Pečky.
RM doporučuje ZM schválit odkoupení veškeré vodohospodářské infrastruktury od PS s.r.o. v části
pitná voda i v části kanalizace za cenu stanovenou posudkem č. 059036/2023, tj. 9 400 000 Kč bez
DPH, na prodej bude uplatněn režim přenesené daňové povinnosti, spolu s převodem majetku budou
převedeny i prostředky fondů obnovy ve výši  1 000 000 Kč. Kupní cena a náhrada za fondy bude
započtena proti převodu nerozděleného zisku ve výši 16 000 000 Kč. Převod majetku a převod 1 000
000 Kč z fondů PS bude uskutečněn ke dni 31.12.2023.
Diskuze zahájena v 20:10:22
K tomuto bodu se vyjádřili: Zdeněk Fejfar, Tomáš Vodička, Milan Paluska, Ing. Adam Brant, Mgr.
Alena Švejnohová, Ing. Karel Krištoufek
V 20:18:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Fejfar") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Pečky a Pečeckými službami
s.r.o., IČO 26143551,  na převod nemovitého majetku - vodohospodářské infrastruktury do
majetku města za kupní cenu určenou znaleckým posudkem ve výši 9 400 000 Kč bez DPH.

Hlasování

pro:
(18) Lubomír Metelák, Václav Drška, Ing. Petr Dürr, Ing. Martin Jedlička, Tomáš Růžička, Ing. Hana
Kuprová, Pavel Sedláček, Mgr. Alena Švejnohová, Milan Paluska, Tomáš Vodička, Jaroslav Železný, Šárka
Horynová, Ing. Karel Krištoufek, Milan Pečenka, Zdeněk Fejfar, Bc. Iveta Dvořáková, Ivana Trčková,
Ladislav Kejda

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-61-8/23
zodpovídá: Zdeněk Fejfar
termín: 31. 1. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:18:16
V 20:20:03 Ing. Karel Krištoufek podal procedurální návrh na přerušení jednání.
 
Jednání přerušeno 20.12.2023 v 20:20:26
Jednání obnoveno 20.12.2023 v 20:32:34

14. Úpravna vody Pečky, zdroj Tatce - Dodatek č. 1 ke SoD
uzavřené dne 30.06.2022, číslo objednatele 843 (bod číslo 14)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:32:48 (zvuk. záznam 2:43:42 - 2:46:43)
Důvodová zpráva:
V důsledku zjištění nálezových situací při provádění stavebních prací, dílčích nedostatků v zadávací
dokumentaci (PD, VV) a požadavků objednatele dochází ke změně rozsahu a ceny díla - viz Změnový
list č. 1 vč. rozdílového rozpočtu - bez vlivu na termín dokončení díla. RM usnesením č.
UR-360-43/23 ze dne 11.12.2023 doporučuje schválit uzavření Dodatku č. 1 ke SoD uzavřené dne
30.06.2022, číslo objednatele 843 - viz příloha.
Diskuze zahájena v 20:32:48
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
V 20:35:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne
30.06.2022, číslo smlouvy objednatele 843, mezi městem Pečky a "Společnost ÚV Pečky"
sestávající ze společníků VPK Suchý s.r.o., IČ: 27085201, a POHL cz, a.s., IČ: 25606468,
spočívající ve změně rozsahu a ceny díla "Úpravna vody Pečky, zdroj Tatce".

Hlasování

pro:
(18) Šárka Horynová, Ing. Martin Jedlička, Bc. Iveta Dvořáková, Lubomír Metelák, Václav Drška, Ing. Petr
Dürr, Pavel Sedláček, Milan Paluska, Milan Pečenka, Tomáš Vodička, Ivana Trčková, Jaroslav Železný, Ing.
Hana Kuprová, Mgr. Alena Švejnohová, Ladislav Kejda, Zdeněk Fejfar, Ing. Karel Krištoufek, Tomáš Růžička

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-62-8/23
zodpovídá: Michala Dekiská
termín: 3. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:35:49

15. Strategie BESIP 2023-2030 města Pečky (bod číslo 15)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:36:00 (zvuk. záznam 2:46:54 - 2:52:58)
Důvodová zpráva:
Strategie BESIP 2023-2030 Pečky je koncepčním a plánovacím podkladem pro snižování počtu a
následků dopravních nehod na pozemních komunikacích na území města. Cílem předkládaného
dokumentu je systematický přístup k řešení bezpečnosti silničního provozu jako celku. Dokument
identifikuje problémová místa v dopravě ve městě, prostřednictvím Akčního plánu stanovuje
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aktivity/opatření, jejichž realizace může během dvouletých cyklů přispět ke snížení dopravní
nehodovosti a jejích následků. Na základě uvedeného navrhujeme Strategii BESIP 2023-2030 Pečky,
vč. přílohy 1 Akční plán pro období 2023-2024, schválit.
Diskuze zahájena v 20:36:00
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička, Michala Dekiská
V 20:41:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Fejfar") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje Strategii BESIP 2023-2030 Pečky, vč. přílohy 1 Akční plán pro
období 2023-2024.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Hana Kuprová, Lubomír Metelák, Ing. Petr Dürr, Šárka Horynová, Tomáš Růžička, Pavel Sedláček,
Ladislav Kejda, Zdeněk Fejfar, Václav Drška, Milan Pečenka, Jaroslav Železný, Milan Paluska, Ing. Martin
Jedlička, Ing. Karel Krištoufek, Ivana Trčková, Mgr. Alena Švejnohová

proti (0)
zdržel se: (2) Bc. Iveta Dvořáková, Tomáš Vodička
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-63-8/23
zodpovídá: Michala Dekiská
termín: 3. 1. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 20:42:04

16. Smlouva s firmou NEVAJGLUJ a.s. o úhradě nákladů na úklid a
nakládání s odpady tabákových výrobků (bod číslo 19)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 20:42:22 (zvuk. záznam 2:53:16 - 3:10:56)
Důvodová zpráva:
Společnost NEVAJGLUJ a.s., Na strži 1702/65, Nusle, 14000 Praha 4, IČ: 19180632 je
provozovatelem kolektivního systému, která se zabývá omezením dopadu vybraných plastových
výrobků na životní prostředí („zákon o jednorázových plastech“). Tento kolektivní systém vznikl na
základě dohody výrobců tabákových výrobků s filtry za účelem plnění povinností z předmětného
zákona. Mezi hlavní povinnosti patří zajištění úhrad nákladů obcím na úklid s odpady tabákových
výrobků s filtry (nedopalky)  a omezení odhazování nedopalků v obcích mimo určené sběrné nádoby
(tzv. littering).
Rada města na svém zasedání dne 11.12.2023 projednala smlouvu se společností NEVAJGLUJ a.s. a
předložený bod v kompetenci RM nebyl schválen s ohledem na podmínky uvedené ve
smlouvě. Zastupitel města pan Tomáš Vodička požádal o opětovné zařazení bodu na program jednání
zastupitelstva města.
Diskuze zahájena v 20:42:22
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička, Hana Pokorná, Ivana Trčková, Ing. Petr
Dürr, Ing. Adam Brant, Zdeněk Fejfar
V 20:59:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Milan Paluska") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy mezi městem Pečky, Masarykovo nám. 78, 289
11 Pečky, IČ: 00239607 a společností NEVAJGLUJ a.s., Na strži 1702/65, Nusle, 14000 Praha 4,
IČ: 19180632 o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků.
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Hlasování
pro: (3) Tomáš Vodička, Mgr. Alena Švejnohová, Jaroslav Železný
proti (5) Lubomír Metelák, Ing. Martin Jedlička, Milan Paluska, Ladislav Kejda, Ivana Trčková

zdržel se: (10) Ing. Petr Dürr, Pavel Sedláček, Zdeněk Fejfar, Ing. Karel Krištoufek, Ing. Hana Kuprová, Tomáš Růžička,
Milan Pečenka, Šárka Horynová, Václav Drška, Bc. Iveta Dvořáková

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:00:02

17. Zápis z jednání Kontrolního výboru (bod číslo 20)
Předkladatel: Bc. Iveta Dvořáková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:00:15 (zvuk. záznam 3:11:09 - 3:12:53)
Důvodová zpráva:
Předsedkyně Kontrolního výboru Bc. Iveta Dvořáková informuje o provedených kontrolách dne 20.9.,
25.10., 14.12.2023. Zastupitelstvo města bere zápisy na vědomí.
Diskuze zahájena v 21:00:15
K tomuto bodu se vyjádřili: Bc. Iveta Dvořáková, Ivana Trčková
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 20 - Zápis z jednání Kontrolního výboru
na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:01:59

18. Dodatek č. 1 k Dohodě o spolupráci s firmou General Property
X s.r.o. (bod číslo 21)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:02:13 (zvuk. záznam 3:13:07 - 3:43:05)
Důvodová zpráva:
Dodatek č.1 k Dohodě o spolupráci s General Property X s.r.o. uzavřené dne 29.6.2022 upravuje
přílohu č. 1 a č. 5 Dohody, které jsou nahrazeny novou KOORDINAČNÍ SITUACÍ C.3 rev.č. 7 ze dne
21.11.2023. Dochází ke změně materiálů některých povrchů.  Dále dochází ke změně
některých napojovacích bodů. RM na svém zasedání dne 18.12.2023 doporučila ZM schválit Dodatek
č. 1 k Dohodě o spolupráci. 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Dodatek č.1 k Dohodě o spolupráci s General Property X s.r.o.,
IČO: 081 67 028, se sídlem Dubová 248/1, Bohatice, 360 04 Karlovy Vary s tím, že bude předloženo
ke schválení na další zasedání ZM.
Diskuze zahájena v 21:02:13
K tomuto bodu se vyjádřili: Zdeněk Fejfar, Milan Paluska, Mgr. Alena Švejnohová, Tomáš Vodička,
Ing. Karel Krištoufek, Ing. Hana Kuprová
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 21 - Dodatek č. 1 k Dohodě o spolupráci
s firmou General Property X s.r.o. na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:32:11

19. Dohoda o spolupráci s fy. PALMA development s.r.o.,
Poděbrady (bod číslo 22)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:32:38 (zvuk. záznam 3:43:32 - 3:54:46)
Důvodová zpráva:
Město Pečky a PALMA development s.r.o. uzavřeli dne 5.10.2022 Dohodu o spolupráci, ve které si
smluvní strany dohodly vzájemnou spolupráci při realizaci projektu PALMA development s.r.o..
Vzhledem k tomu, že od uzavření Dohody o spolupráci došlo ke změně realitního trhu a PALMA
development s.r.o. již nemá v úmyslu využít pozemky k výstavbě, dohodly se smluvní strany na
změně podmínek spolupráce.
S PALMA development s.r.o. byl dohodnut nový dobrovolný příspěvek 1.600.000,- Kč, prodej
pozemků pod parčíkem dle znaleckého posudku ZP 3144-20/2023, nové časové milníky. RM na svém
zasedání dne 18.12.2023 doporučila ZM schválit uzavření nové Dohody o spolupráci.
Diskuze zahájena v 21:32:38
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Mgr. Alena Švejnohová, Zdeněk Fejfar, Tomáš Vodička
V 21:43:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Fejfar") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje novou Dohodu o spolupráci s firmou PALMA development s.r.o.,
IČO: 09716041, se sídlem nám. T.G.Masaryka 1412, 290 01 Poděbrady III. a pověřuje starostu
města jejím podpisem.

Hlasování
pro: (12) Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička, Milan Pečenka, Ing. Hana Kuprová, Ivana Trčková, Zdeněk Fejfar,

Lubomír Metelák, Tomáš Růžička, Pavel Sedláček, Ing. Petr Dürr, Ladislav Kejda, Ing. Karel Krištoufek
proti (4) Bc. Iveta Dvořáková, Mgr. Alena Švejnohová, Václav Drška, Jaroslav Železný
zdržel se: (2) Tomáš Vodička, Šárka Horynová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-64-8/23
zodpovídá: Zdeněk Fejfar
termín: 31. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:43:52

20. Odkoupení pozemků od fy. PALMA development s.r.o.,
Poděbrady (bod číslo 23)
Předkladatel: Zdeněk Fejfar
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:44:03 (zvuk. záznam 3:54:57 - 3:56:27)
Důvodová zpráva:
Doporučujeme schválit odkoupení pozemků dle nově uzavřené "Dohody o spolupráci". Pozemky
budou odkoupeny za znaleckou cenu. Znalecký posudek nechalo vypracovat město. Na těchto
pozemcích se bude budovat park. RM na svém zasedání dne 18.12.2023 doporučuje ZM schválit
odkoupení pozemků. 
Diskuze zahájena v 21:44:03
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička
V 21:45:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Fejfar") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení pozemku č. parc. 832/54 (o celkové výměře 562 m2) a
pozemku č. parc. 832/115 (o celkové výměře 356 m2). Oba pozemky budou odkoupeny od firmy
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PALMA development s.r.o., IČ: 09716041, se sídlem T.G. Masaryka 1412, 290 01 Poděbrady III.
za cenu stanovenou soudním znalcem, která činí celkem 486.540,- Kč. Náklady spojené
s převodem uhradí město. 

Hlasování

pro:
(15) Tomáš Vodička, Lubomír Metelák, Ing. Hana Kuprová, Ladislav Kejda, Ing. Martin Jedlička, Ing. Karel
Krištoufek, Zdeněk Fejfar, Milan Pečenka, Ivana Trčková, Pavel Sedláček, Ing. Petr Dürr, Milan Paluska,
Tomáš Růžička, Václav Drška, Bc. Iveta Dvořáková

proti (1) Jaroslav Železný
zdržel se: (2) Šárka Horynová, Mgr. Alena Švejnohová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-65-8/23
zodpovídá: Zdeněk Fejfar
termín: 31. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:45:33

21. Kontrola plnění usnesení (bod číslo 16)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:45:51 (zvuk. záznam 3:56:45 - 3:58:27)
Diskuze zahájena v 21:45:51
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Tomáš Vodička
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 16 - Kontrola plnění usnesení na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:47:33

22. Dotazy a připomínky občanů (bod číslo 17)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:47:37 (zvuk. záznam 3:58:31 - 3:59:54)
Diskuze zahájena v 21:47:37
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska
Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 17 - Dotazy a připomínky občanů na
vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:49:00

23. Různé, diskuse, závěr (bod číslo 18)
Předkladatel: Milan Paluska
Projednávání bodu bylo zahájeno v 21:49:05 (zvuk. záznam 3:59:59 - 4:06:42)
Diskuze zahájena v 21:49:05
K tomuto bodu se vyjádřili: Milan Paluska, Mgr. Alena Švejnohová, Ing. Adam Brant, Tomáš Vodička,
Ing. Hana Kuprová, Lukáš Hanzelín
V 21:55:09 odešel Lubomír Metelák, přítomno 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(17) Mgr. Alena Švejnohová, Tomáš Vodička, Bc. Iveta Dvořáková, Šárka Horynová,
Jaroslav Železný, Zdeněk Fejfar, Milan Paluska, Ing. Martin Jedlička, Ing. Petr Dürr,
Milan Pečenka, Pavel Sedláček, Ladislav Kejda, Václav Drška, Ivana Trčková, Ing. Hana
Kuprová, Tomáš Růžička, Ing. Karel Krištoufek

Omluveni: (2) Jiří Katrnoška, Milan Urban
Nepřítomni: (2) Lenka Třísková, Lubomír Metelák

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 18 - Různé, diskuse, závěr na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 21:55:48
Jednání ukončeno 20.12.2023 v 21:57:13
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Ověřeno ověřovateli:

1)   21. 12. 2023 15:07  Ing. Hana Kuprová, v.r.

2)   21. 12. 2023 20:11  Šárka Horynová, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Milan Paluska, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Zdeněk Fejfar, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Martin Jedlička, v.r.
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